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چند روزی است که شایعات عجیبی درباره 
سرمربی جدید و پرتغالی سپاهان به 
گوش می رسد. برخی از رسانه های عراقی 
مدعی شده بودند که مسئولان فدراسیون 
فوتبال این کشور با ژوزه مورایس سرمربی 
زردپوشان اصفهانی برای نشستن روی 
نیمکت تیم ملی عراق به توافق رسیده اند. 
ادعای عجیبی که در همان نگاه اول نیز 
غیرواقعی بودن آن قابل حدس بود. در 
ماه های اخیر اسامی متعدد و فراوانی 

پیرامون نیمکت عراق مطرح شده است.
سرمربیانی چون کارلوس کی روش، مارک 
ویلموتس، جمال بلماضی، نونو سانتو و چند 

گزینه داخلی به نیمکت عراق لینک شده اند 
که تمامی این اسامی شایعات رسانه های 
این کشور بوده اند. در جدیدترین خبری 
که درباره آینده نیمکت عراق مطرح شده 
بود، یک رسانه گمنام عراقی مدعی شد که 
مسئولان فدراسیون فوتبال این کشور با ژوزه 
مورایس به توافق رسیده اند. خبری که باعث 
نگرانی هواداران سپاهان شد که در نهایت 
رسانه رسمی این کشور با انتشار اطلاعیه ای، 

این موضوع را تکذیب کرد.
پس از جدایی دیک ادووکات از عراق، زلیکو 
پتکوویچ و عبدالغنی شهد هدایت تیم ملی 
این کشور را برعهده گرفتند و پس از آن، 

شایعات متعدد با اسامی مختلفی برای 
نیمکت عراقی ها مطرح شده که هیچ کدام 

به سرانجام نرسیده اند.
سایت باشگاه سپاهان نوشت: »در ساعات 
گذشته شایعه ای در برخی از رسانه ها درباره 
توافق ژوزه مورایس سرمربی تیم فوتبال 
فولاد مبارکه سپاهان با تیم ملی عراق 
منتشر شده است. باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان ضمن تکذیب این شایعه به 
اطلاع می رساند ژوزه مورایس به عنوان یک 
سرمربی حرفه ای به قرارداد خود با باشگاه 
فولاد مبارکه سپاهان پایبند است و اکنون 

در اردوی این تیم حضور دارد.«

سپاهان تکذیب کرد

مورایس در عراق

اشکان دژاگه در اردوی فولاد  

جاه طلبی های 
نکونام ادامه دارد
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فــولاد خوزســتان چنــد روزی اســت کــه اردوی خــود را در ترکیه آغاز کــرده اما هنوز 
دو بازیکن آفریقایی فصل قبل این تیم به تمرینات اضافه نشده اند. سیدمحمد 
علــوی مدیــر تیــم فولاد می گوید: »کولی بالی پس از عید ســعید قربان اقدام کرده 
و بــا توجــه بــه تعطیلات ســفارت موفق به اخذ ویزا برایش نشــدیم. برای پاتوســی 
ویزای ترکیه تهیه کردیم و تا کنون دو مرتبه بلیت گرفته شده اما ایشان نیامده اند. 
مثل اینکه ایشان و مدیر برنامه شان روی بندهایی از قرارداد هنوز بحث دارند.«

مســعود پورمحمد که تجربه صعود به لیگ برتر همراه با نفت مسجدســلیمان را 
داشــته و پس از دوری کوتاه مدت دوباره در فصل قبل به این تیم بازگشــته و گلر 
نفتی ها بود، از جمع شاگردان رضا مهاجری جدا شد .این دروازه بان با تجربه که 
سابقه حضور در پیکان، آلومینیوم اراک، سایپا، پارس جنوبی و ملوان انزلی را هم 
در کارنامه دارد، یک ســال قبل به نفت مسجدســلیمان بازگشــت و گلر این تیم 

بــود، امــا حالا با اتمام قراردادش آن را تمدید نکرده تا جدایی اش قطعی شــود.

مسعود پورمحمدمحمد علوی

جدایی قطعی دروازه بان نفت مسجدسلیمانواکنش فولاد به غیبت پاتوسی و کولی بالی

پــس از توافــق میــان مدیــران باشــگاه قشــقایی و شــرکت معدنــی و صنعتــی 
چادرملــو، تیمــی زیــر نظر این شــرکت در مســابقات لیگ دســته ا ول فوتبال 
شــرکت می کند.همچنیــن ســعید اخبــاری به عنــوان ســرمربی جدیــد تیــم 
چادرملو برگزیده و تمرینات این تیم به زودی آغاز خواهد شــد. تیم قشــقایی 
از ســال 1397 با خرید امتیاز تیم برق جدید وارد مســابقات لیگ دســته اول 

فوتبــال شــد و فصل گذشــته بــه رتبه چهاردهــم جدول دســت یافت.

سعید اخباری

واگذاری امتیاز تیم قشقایی

فولاد خوزستان با جواد نکونام 
قصد دارد قطب جدیدی در 
فوتبال برای فصل آینده شکل 
ی  مهره ها ب  جذ با  و  هد  د
صاحبنام، یکی از مدعیان اصلی 
فصل بیست و دوم لقب خواهد 
گرفت. این باشگاه در تازه ترین 
اقدام خود در نقل و انتقالات 
پیتان اسبق  نی کا بستا داغ تا
تیم ملی را به خدمت گرفته و 
اشکان دژاگه اکنون در اردوی 
تیم در ترکیه حاضر شده است. 
نکونام که پیش از این در العربی 
قطر و همچنین تیم ملی ایران 
با اشکان دژاگه هم تیمی بوده 
زیکن را  ین با کنون ا است، ا
به عنوان عضوی از فولاد به جمع 
تیم خود فراخوانده است. بازیکن 
اسبق تیم ملی که سابقه سال ها 
حضور در تیم های هرتابرلین، 
بی،  لعر ا  ، فولام لفسبورگ،  و
کتور و  تینگهام فارست، ترا نا
الشحانیه را دارد به عنوان یکی 
از جذاب ترین نقل و انتقالات 
تابستانی فوتبال ایران اکنون با 
حضور در اردوی فولاد خوزستان 
در ترکیه، کارهای نهایی انتقال 
خود به این باشگاه را طی کرده و 
بزودی از وی به عنوان خرید جدید 
این باشگاه رونمایی خواهد شد.
  فولاد که در پروسه قدرت نمایی 
جواد نکونام برای جذب ستاره ها، 
در این فصل احسان پهلوان، 
یی، مهدی شیری،  قا آ سعید 
فرشید اسماعیلی، مجید علیاری، 
کریستوفر کنت و... را به خدمت 
گرفته و در تلاش برای تمدید 
قرارداد با آرش رضاوند قرار دارد، 
مسلماً یکی از خطرناک ترین و 
البته جذاب ترین تیم های فصل 
آتی لیگ برتر محسوب خواهد 
شد. تیمی که همچنان در لیگ 
قهرمانان آسیا نیز قرار دارد و 
به عنوان تنها نماینده ایران در این 
رقابت ها در تلاش برای جاه طلبی 
بیشتر و صعود به مراحل بالاتر 
است. مسلماً تجربه بازیکنانی 
که به عضویت این تیم در آمده اند 
می تواند نقش پررنگی در این 
جاه طلبی ایفا کند و باید دید 
نکونام که طی ماه های اخیر در 
متن اخبار مربوط به سرمربی تیم 
ملی و همچنین استقلال نیز قرار 
داشته، با این تیم هیجان انگیز 
چه شرایطی را دنبال خواهد کرد.
به  ز  و مر ا همین  گر  ا د  لا فو
فعالیت های نقل و انتقالاتی اش 
پایان دهد، باید این تیم را یکی از 
پرمهره ترین تیم های لیگ برتری 
دانست. جواد نکونام حالا برای 
موفقیت و رسیدن به رؤیاهایش 

فاصله چندانی ندارد.

امیررضا همایون
خبرنگار

نظر باقرنیا 
پیشکسوت و مربی 

فوتبال خوزستان 
درباره نامزدهای 

ریاست فدراسیون 
فوتبال چیست؟

شما نامزدها را نگاه 
کنید. به طور مثال آقای 

تاج یک سال و نیم پیش 
به بهانه بیماری قلبی 

استعفا دادند. اما الان 
پس از این مدت باز 

می گردند. نهاد های 
نظارتی تنها به مسائل 

پیش پا افتاده رسیدگی 
می کنند. آنها باید به 
این موارد هم توجه 

کنند. اصلاً معلوم شد 
سرنوشت آن هشت 

نفر که به عنوان اعضای 
هیأت رئیسه فدراسیون 
وقت قرارداد ویلموتس 

را امضا کردند چه شد؟ 
در نهایت برای فوتبال 

آرزوی عاقبت بخیری 
می کنم.

ZOOM

باقرنیا: برای عاقبت بخیر شدن فوتبال دعا می کنم

نکونام باید پاسخگوی جذب دژاگه باشد
عبدالمجیــد باقرنیــا پیشکســوت و مربــی خوزســتانی فوتبــال، سال هاســت کــه در فوتبــال کشــورمان زحمــت می کشــد و البتــه تجربــه بســیار بالایــی هــم در این فوتبال کســب کرده اســت. او حــالا درباره فولاد خوزســتان 

حرف هایــی دارد و معتقــد اســت کــه ایــن تیــم می توانــد روزهــای خوبــی را ســپری کنــد و در لیگ بیســت و دوم جایگاه مناســبی داشــته باشــد. 

عملکرد فولاد خوزستان در فصل 
نقل و انتقالات را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
نتقالات  عملکرد فولاد در نقل و ا
خوب بوده است، این تیم خیلی زود 
وارد بازار نقل و انتقالات شد. باتوجه 
به درخواست سرمربی، بازیکنان 
یند  خوبی جذب شدند. من با فرا
نقل و انتقالات فولاد موافق هستم 
و امیدوارم با بازیکنانی که جذب 
شدند، عملکرد مطلوب سال های 
گذشته فولاد ادامه یابد و این فصل 
هم افتخارات گذشته را برای فوتبال 
خوزستان تکرار کنند. به نظر من فولاد 
این پتانسیل را دارد و با برنامه ریزی 

مناسب می تواند به اهدافش برسد.

با این وجود، شما از نقل و 
انتقالات این فصل رضایت کامل 

دارید؟
فقط دو ابهام از نقل و انتقالات فولاد 
برای من باقی مانده است. نکته اول 
اینکه چرا بازیکنان خارجی تیم مانند 
آیاندا پاتوسی و موسی کولیبالی به 
ایران نیامده اند؟ دومین نکته اینکه آیا 
مهاجمان جذب شده توانایی جانشینی 
پریرا )شیمبا( که به مس رفسنجان 
رفت را دارند؟ به نظرم این تیم با جذب 
وریا غفوری تکمیل می شود. البته باید 
دید بازیکنانی که جذب شدند، در 
ترکیب فولاد چقدر می توانند توانمند 
ظاهر شوند و خواسته های نیمکت 
فولاد را برآورده کنند. معمولاً بازی در 
فولاد برای بازیکنان بدون حاشیه است 
و آنها می توانند با خیال راحت فقط 
به بازی ها فکر کنند و روی آن تمرکز 

داشته باشند.

گفته می شود انتقال غفوری به 
فولاد کنسل شده، نظر شما 

چیست؟
وریا غفوری سر تمرین فولاد رفت و با 
پیراهن شماره 21 هم تمرین کرد. با این 
شرایط به نظر من او جذب می شود. 
با این حال امیدوارم با بازیکنانی که 
جذب شده اند فولاد بتواند نتیجه 
درخشان سال های گذشته اش را 
تکرار و برای فوتبال خوزستان مانند 

سال های گذشته افتخار کسب کند.
نظرتان درباره جذب اشکان دژاگه 

چیست؟
از دژاگه کجا می خواهند استفاده 
کنند؟ مگر شما چند هافبک هجومی 
می خواهید؟ من فکر می کردم ایشان 
از فوتبال خداحافظی کرده است. 
جذب دژاگه هم برای من و هم 
دوستانم جای سؤال دارد. امیدوارم 
نکونام پاسخ مناسبی برای جذب 

اشکان دژاگه بدهد.
و حضور فولاد در مرحله حذفی 

لیگ قهرمانان آسیا.
ما حریف بعدی خود را می شناسیم و 
باید برای مقابله با این تیم برنامه ریزی 
کنیم، ضمن اینکه نکونام شناخت 
خوبی نسبت به تیم فولاد دارد و با 
توجه به همین مهم تیمش را تقویت 

کرده است.
شرایط تیم ملی را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
اشتباه فدراسیون، تیم ملی را به اینجا 
رساند. دراگان اسکوچیچ در شرایطی 
به تیم ملی فوتبال آمد که همه از صعود 
تیم به دور بعد ناامید شده بودند. 
همین بازیکنانی که الان مصاحبه 
می کنند با ویلموتس به عراق و بحرین 
باخته بودند. ما با دراگان به جام جهانی 
صعود کردیم، من طرفدار اسکوچیچ 
نیستم. اصلاً  اسکوچیچ نه، هر کس 

دیگری روی نیمکت تیم ملی باشد، 
بازیکن تیم ملی حق مصاحبه علیه 
او را ندارد. چرا که او سرمربی تیم 
است و باید احترامش نگه داشته 
شود. بنابراین من با اظهارنظر توسط 
بازیکنان، چه آنها که حمایت کردند، 
چه آنها که انتقاد داشتند، مخالف 
بودم. به این موضوع فکر می کنم که 
اسکوچیچ یک ماه دیگر بازیکنان را به 
اردو دعوت می کند و می خواهد با آنها 
تمرین کند، آن موقع این بازیکنان چه 
حسی دارند؟ قطعاً حس بدی است. 
نباید این اتفاقات رخ می داد. متأسفانه 
در روزهایی که فوتبال حال خوشی 
ندارد، این حوادث رخ می دهد و بدتر 
اینکه این اتفاقات در فاصله کمی تا 

جام جهانی قطر حادث می شود.
سخن پایانی.

از شما تشکر می کنم و برای عاقبت 
بخیر شدن فوتبال دعا می کنم.


